
Zápis ze zasedání školské rady      Dne 11.10.2018 

          ZŠ Sulice 

 

Účastníci:  za školu : Mgr. Jana Čermáková, Mgr. Josef Kabele Dis, Mgr. Ladislava Gajdošová 

      za OÚ : Petr Kreuz, Jan Švábek 

                   za rodiče : Martina Kabeláčová, Alexandra Hulvertová 

 

Téma :        Koncepce školy, výroční zpráva za školní rok 2017/2018 

Body programu:   

1)    Koncepce školy z pohledu nového ředitele 

Vést děti ke kritickému myšlení, samostatnému vystupování, zdravě sebevědomému chování. 

a)  ekologická a enviromentální výchova – zašťiťuje paní učitelka Bc. Kateřina Vinšová 

     -  eko škola, témata zpřístupněna na www stránkách školy 

b) etická výchova v rámci všech předmětů 

c ) kvalitní výuka cizích jazyků, do budoucna plánovaná výuka rodilým mluvčím, rozšířená 
nabídka cizích jazyků, výuka jazyků v družině 

d) stabilizovaný a silný pedagogický tým 

e) zlepšit kooperaci mezi rodiči a školou (možný vznik sdružení rodičů a přátel školy) 

          

2)     Výroční zpráva za školní rok 2017/2018 – jednohlasně odsouhlasená všemi členy školské             
rady 

                - plánovaná je el. Žákovská knížka – systém Bakalář, nové www stránky 

  

  3)     Kolaudace školy – úspěšně zkolaudováno (řeší se pouze drobné nedodělky např.                          
interaktivních tabulí, zbylé zařízení pro první stupeň šatny v přízemí, pro druhý stupeň šatny v horním 
patře)   

 

 

 

Příští zasedání se bude konat před koncem ledna roku 2019 

Případné dotazy či podněty od vás rodičů, prosím zasílejte na e-mail skolskarada@zssulice.cz 
do konce měsíce dubna 2018. Děkujeme. 

Zapsala : Martina Kabeláčová 
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